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Адрес Swissolar 
Neugasse 6 
8005 Zürich

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Swissolar, as a professional association, represents the interests of its more than 500 members with around 7,000 workplaces in the Swiss solar
power business over and against the general public, politics and regulatory bodies. Swissolar is committed to supporting the rapid growth of the use of
solar energy in Switzerland. Solar energy is used in the generation of electric power, in the heating of buildings as well as for the preparation of
domestic hot water. The association was already founded in 1978. Swissolar was among the first solar organisations worldwide.

In Switzerland, the sun supplies 220 times more energy every year than is needed. Swissolar campaigns for a turnaround in energy policy and for an
energy supply that no longer needs fossil or nuclear energy to be used. As an ambassador of the trade, Swissolar sets ambitious but realistic goals for
the propagation of solar energy use in Switzerland: 20% solar power (12 m² of solar modules per inhabitant) and 20% solar heat in private households
(2 m² of collectors per inhabitant) by 2035.

Company Profile of Swissolar

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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